
O stanovanjskih vprašanjih
Analiza uresničevanja resolucije o družbe-

noekonomskem razvoju občine v prvih treh
letošnjih mesecih je dobila osrednje mesto v
razpravi in obravnavi tudi na seji predsedstva
občinske konference socialfstične zveze. Ju-
rij Zavec, predsednik bežigrajskega izvršne-
ga sveta, je opozoril, da so rezultati gospo-
darjenja v prvih treh mesecih dobri, kljub
težavnim pogojem, v katerih so nastajali

Skrb pa vzbujajo podatki s področja zuna-
njetrgovinske menjave bežigrajskega gospo-
darstva Konvertibilni devizni prilivi so se po-
večali za 16 odstotkov, načrtovali pa smo
njihovo 18 odstotno povečanje Tudi zmanj-
šanje fizičnega obsega izvoza za 4,8 odstot-
kov in povečanje fizičnega obsega uvoza za
48 odstotkov, kažeta, da bodo zunanjetrgo-
vinski cilji, ki smo jih predvideli v resoluciji,
do konca leta težje uresmčljivi. Tudi naložbe
za prestrukturiranje gospodarstva kasnijo
Mladinska knjiga, tozd Tiskarna, bo pričela
graditi prvo fazo tovarne knjig proti koncu
leta. Ker se zatika pri deviznih srestvih za
uvoz opreme, bo Belinkina naložba za po-
dvojitev kapacitet za proizvodnjo vodikovega
peroksida predvidoma zaključena prihodnje
leto. Takrat bo predvidoma začela graditi to-
varno računalnikov tudi Iskra Delta.

»Opazili smo. dasi poslovodne strukture v
bežigrajskem gospodarstvu zelo prizadevajo,
da bi dosegli zastavljene cilje, v kolektivnih
pa je opaziti pasivnost,« je opozoril Jurij Za-
vec in nadaljeval, da bi veljalo pregledati
uresničevanje zavezujočih sklepov glede po-
večevanja izvoza in stabilizacije gospodar-
stva, ki jih je sprejela bežigrajska občinska
skupščina že junija lani in marca letos.

V razpravi je Jože Šeme, delegat občinske
organizacije Z.eze rezervnih vojaških stare-
šin, opozoril, da je kritično predvsem zmanj-
šanje števila zaposlenih. ki smo ga zabeležili
v bežigrajskem gospodarstvu v prvih treh le-
tošnjih mesecih in ki bi mu morale družbeno-
politične organizacije posvečati več pozor-
nosti. Milena Mihelič je seznanila prisotne s
stališči občinskega komiteja ZKS, ki je anali-
zo uresničevanja resolucije obravnaval na
svoji seji dan poprej Delegati pa so si bili
tudi edini, da bi morali vsi odgovorni, predv-
sem pa strokovne službe hitreje in bolj učin-
kovito uresničevati gradnjo objektov tretjega
Ijubljanskega samoprispevka, saj vsaka ka-
snitev prinaša veliko družbeno in finančno
škodo Ljudi pa bi morala, po njihovem mne-
nju. sredstva javnega obveščanja o poteku
gradnje in zbiranja dovoljenj sproti obvešča-

ti. Predsedstvo je po razpravi podprlo in
sprejelo sklepe izvršnega sveta in občinske-
ga komiteja ŽKS v zvezi z obravnavano ana-
lizo

Na seji so med drugim ofalikovali tudi
frontna stališča v zvezi z delegatskim vpra-
šanjem predsedstva občinskega odbora
Zveze združenj borcev NOV in odgovorom
izvršnega sveta glede urejanja stanovanj-
skega vprašanja predsednika bežigrajske
občinske skupščine. Občinske družbenopo-
litične organizacije, ki so zadevo predhodno
obravnavale na svojih sejah, so oblikovale
v osnovi enotna stališča, ki bi jih lahko str-
nili v naslednje pobude: na delegatsko
vprašanje je treba čimprej temeljito odgo-
voriti, vsa strokovna vprašanja in zakoni-
tost naj proučujejo za to družbeno pristojni
organi, o teh rezultatih pa bo tekla beseda,
ko bodo znani. Pred sejo predsedstva je
bežigrajski izvršni svet že posredoval izpo-
polnjen odgovor, ki so ga člani predsedstva
občinske konference socialistične zveze
ocenili kot zadovoljivega in bo posredovan
delegatom družbenopolitičnega zbora na
naslednji seji. Vsi so si bili edini, da je treba
zadevo tudi čimhitreje rn ustrezno rešiti za-
radi velike politične ikode, ki nastaja.
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